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Z Á P I S N I C A  č. 5 / 2021 
 
 

zo zasadnutia Komisie európskych záležitostí, regionálnej spolupráce a cestovného ruchu 
Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  

zo dňa 02. 06. 2021 o 10:00h 
 
 

 
Členovia: Farkašovská Ľ., Fitz P., Hochschorner P., Kovarik A., Oráčová B., 

Schwartzová Z., Šíbl J., Švaral P., Tydlitát P., Zaťovič M.  
  

  
Prítomní:                              podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení:  Šíbl J., Zaťovič M. 
Tajomník:   Hrušovská Zuzana 
Ostatní prizvaní:   podľa prezenčnej listiny 
Hostia:   podľa prezenčnej listiny 
 

 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
  

2. Body rokovania komisie  
 

Bod 
č. 1 

Pracovný návrh – Zámer vybudovania kampusu športu a zdravia Bratislavského samosprávneho 
kraja v Petržalke 

Bod 
č. 2 

Pracovný návrh – Návrh na zriadenie príspevkovej organizácie Správa ciest Bratislavského 
samosprávneho kraja 

 
3. Rôzne 
 
4. Záver 

 
      

1 Otvorenie 
 

Predseda BSK, Mgr. Juraj Droba, MBA, MA v úvode spoločného rokovania komisií Bratislavského 
samosprávneho kraja privítal prítomných členov komisií a otvoril spoločné rokovanie komisií. 
Predsedníčka KEZRSaCR pani Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová sa pripojila na rokovanie online.  
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2 Body rokovania komisie 
 

 
Bod 
č.1 

Pracovný návrh - Zámer vybudovania kampusu športu a zdravia Bratislavského samosprávneho 
kraja v Petržalke 

 
Materiál prezentoval/i: 
Mgr. Barbora Lukáčová, riaditeľka Odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov Úradu 
Bratislavského samosprávneho kraja 
Tomáš Liška, MBA, vedúci oddelenia investičných činností Úradu Bratislavského samosprávneho 
kraja 
Zástupcovia at26 – architekti 
Zástupcovia Slovenského zväzu ľadového hokeja 
Zástupcovia Volejbalového klubu polície Bratislava 
 
Predseda BSK, Mgr. Juraj Droba MBA, MA otvoril diskusiu, do ktorej sa zapojili pán poslanec 
Tydlitát, ktorý povzbudil kolegov z Úradu BSK, že aj on podporuje tento ideový zámer, ktorý 
prispeje k tomu, že Bratislavský kraj bude tzv. „demo“ krajom, príkladom pre ostatné kraje v oblasti 
projektov Smart škôl. Ďalej sa do diskusie zapojil pán poslanec Švaral, ktorý oceňuje výber lokality 
pre realizáciu projektu s tým aby sa kládol dôraz na zvukové odizolovanie od cestnej komunikácie. 
 
Predseda BSK, Mgr. Juraj Droba, MBA, MA po skončení diskusie dal hlasovať k bodu č. 1 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 (Farkašovská Ľ., Fitz P., Hochschorner P., Kovarik A., Oráčová B., Schwartzová Z., 
Švaral P., Tydlitát P.) 
za: 8 (Farkašovská Ľ., Fitz P., Hochschorner P., Kovarik A., Oráčová B., Schwartzová Z., Švaral 
P., Tydlitát P.) 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0  

 
UZNESENIE k bodu č. 1/ Stanovisko: 
KEZRSaCR po prerokovaní materiálu odporúča Zastupiteľstvu Bratislavského samosprávneho 
kraja  prerokovať a schváliť materiál v predloženej podobe. 
 
Predseda BSK, Mgr. Juraj Droba, MBA, MA sa ospravedlnil kôli neodkladným pracovným 
povinnostiam, poveril ďalším vedením spoločného rokovania komisií BSK pani podpredsedníčku 
PhDr. Alžbetu Ožvaldovú a opustil rokovaciu miestnosť. 
 
O 12:35 hod. sa ospravedlnili pán poslanec Fitz a pán poslanec Kovarik a opustili rokovaciu 
miestnosť. 
 
Bod 
č.2 

Pracovný návrh – Návrh na zriadenie príspevkovej organizácie Správa ciest Bratislavského 
samosprávneho kraja 

 
Materiál prezentoval/i: 
JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia Úradu Bratislavského samosprávneho kraja 
 
Pani podpredsedníčka PhDr. Alžbeta Ožvaldová otvorila diskusiu, do ktorej sa zapojili pán 
poslanec Švaral a pán poslanec Tydlitát ako aj pán Mgr. Michal Halabica, riaditeľ Odboru dopravy 
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a pán Mgr. Rastislav Gajarský. Diskutovali o zlom stave ciest v regióne ako aj o nepostačujúcej 
údržbe ciest, o bezpečnosti na cestách v súvislosti s nečinnosťou v oblasti kosenia trávnatých 
porastov v okolí ciest a križovatiek. 
 
Pani podpredsedníčka PhDr. Alžbeta Ožvaldová po skončení diskusie dala hlasovať k bodu č. 2. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 6 (Farkašovská Ľ., Hochschorner P., Oráčová B., Schwartzová Z., Švaral P., Tydlitát P.) 
za: 6 (Farkašovská Ľ., Hochschorner P., Oráčová B., Schwartzová Z., Švaral P., Tydlitát P.) 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0  

 
UZNESENIE k bodu č. 2/ Stanovisko: 
KEZRSaCR po prerokovaní materiálu odporúča Zastupiteľstvu Bratislavského samosprávneho 
kraja  prerokovať a schváliť materiál v predloženej podobe.  
 

3 Rôzne 
 
V bode rôzne nebol zaznamenaný žiadny návrh. 

 
4 Záver 

 
Pani podpredsedníčka PhDr. Alžbeta Ožvaldová sa poďakovala všetkým prítomným členom 
komisií za účasť a o 13:05 hod. ukončila spoločné rokovanie komisií. 
 
 
V Bratislave, dňa 02.06. 2021 
 
 
Mgr. Zuzana Hrušovská, v .r.     Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, v. r. 
tajomníčka KEZRSaCR      predsedníčka KEZRSaCR  
Zastupiteľstva       Zastupiteľstva 
Bratislavského samosprávneho kraja    Bratislavského samosprávneho kraja 
 


